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Z Á P I S 

o průběhu 16. zasedání  

Zastupitelstva obce Soběšovice, konaného dne 13.12.2017 

v prostorách Obecního úřadu v Soběšovicích 

___________________________________________________________________________ 

 

Počet přítomných členů Zastupitelstva obce Soběšovice :     12 členů 

(listiny přítomných členů ZO a hostů- přílohy zápisu).      

Omluveni :                              3členové 

             

Zahájení___________________________________________________________________ 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 

Zahájil 16. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice v 17,02 hod. 

Přivítal všechny přítomné zastupitele a hosty a dále sdělil, že 16. zasedání zastupitelstva obce 

bylo řádně svoláno dle § 92 odst.1 zákona č. 128/2000 Sb. a vyvěšeno na úřední desce dle § 

93 odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb.  Na 16. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice je 

přítomno 12 členů zastupitelstva, 2 zastupitelé jsou omluveni – MUDr. Marcela Kerzlová, 

Lucie Chovancová a 1 zastupitel, p. Rudolf Foukal, přijde v průběhu jednání. Konstatoval 

tedy, že zastupitelstvo obce je usnášeníschopné. 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 

Dále upozornil všechny přítomné, že z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice je 

pořizován zvukový záznam, který slouží pro potřeby zapisovatele zápisu. 

 

Ing. Ivo Papala, zastupitel obce  
K tomuto doplnil, že bude taktéž prováděn audiovizuální záznam. 

 

 

1. Schválení programu 16. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice 
 

zvukový záznam 00:02:35 
 

Návrh usnesení : 
 
Zastupitelstvo obce Soběšovice   
 
s c h v a l u j e   
 
program 16.  zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice, konané dne 13.12.2017.  

 

Dotazy, návrhy, připomínky 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 

Předložil členům zastupitelstva obce návrh programu 16. zasedání ZO Soběšovice a tento 

přečetl. 

Zahájení. 

1.  Návrh programu jednání ZO 

2.  Návrh zapisovatele ZO 

3.  Návrh složení návrhové komise pro přípravu usnesení ZO 

4.  Návrh ověřovatelů zápisu o průběhu zasedání ZO 
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5.  Zpráva o plnění úkolů z minulého zasedání ZO 

6.  Zpráva o činnosti rady obce za období od minulého zasedání ZO 

7.  Projednání zápisů výborů kontrolního a finančního 

8.  Rozpočtové opatření č. 6/2017 

9.  OZV Obce Soběšovice č. 4/2017 o místním poplatku za provoz systému     

      shromažďování,  sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování  

      komunálních odpadů 

10.  Charita Český Těšín – Žádost o příspěvek 

11.  Mikroregion Žermanické a Těrlické přehrady  

12.  Investiční akce na rok 2018 

13.  Návrh poskytování měsíčních odměn neuvolněným členům zastupitelstva 

14.  Rozpočet obce na rok 2018  

15.  Termíny jednání Rady obce Soběšovice a zasedání Zastupitelstva obce  

      Soběšovice pro rok 2018 

16.  Volba přísedících u Okresního soudu ve Frýdku-Místku pro volební období  

      2018 - 2022 

17.  Žádost o odkup části pozemku p. č. 310/2 v k. ú. Horní Soběšovice 

18.  Diskuse a připomínky 

19.  Návrh usnesení zastupitelstva obce 

Závěr. 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 

Dotázal se, zda má k tomuto programu někdo nějakou připomínku ? 

Vzhledem k tomu, že tomu tak nebylo, nechal hlasovat o návrhu usnesení, který přečetl. 

 

Hlasování o návrhu  programu: 
Pro :             12 
Proti:   0 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 

Přijaté usnesení: 
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice  s c h v a l u j e  program 16.  zasedání Zastupitelstva obce 
Soběšovice, konané dne 13.12.2017.  

 
usn.č. 197/16ZO/2017 

___________________________________________________________________________ 
 

2. Návrh zapisovatele ZO 

 

zvukový záznam 00:07:09 

 
Návrh usnesení : 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 
 

s c h v a l u j e 
 

zapisovatelku pro 16. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice, konaného dne 13.12.2017  

paní Petru Valoškovou. 
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Dotazy, návrhy, připomínky 
 
Tomáš Dámek, starosta obce 
Starosta obce navrhl zapisovatelku pro 16. zasedání zastupitelstva obce, a to p. Petru 

Valoškovou. Dotazoval se, zda má někdo k tomuto bodu nějaké jiné návrhy, připomínky, či 

námitky ? Vzhledem k tomu, že tomu tak nebylo, nechal hlasovat o návrhu usnesení. 
 
 
Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :             12 
Proti:   0 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 

 

Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice    s c h v a l u j e   zapisovatelku pro 16. zasedání 

Zastupitelstva obce Soběšovice, konaného dne 13.12.2017  paní Petru Valoškovou. 

 

     usn. č. 198/16ZO/2017 
___________________________________________________________________________ 
 

3. Složení návrhové komise pro přípravu usnesení ZO 
 

zvukový záznam 00:07:43 

 
Návrh usnesení : 
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 
 

s c h v a l u j e  

 

návrhovou komisi pro přípravu usnesení 16. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice, 

konaného dne 13.12.2017, a to ve složení :   …………………, ………………, 

………………. 

Dotazy, návrhy, připomínky 
 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 
Starosta obce navrhl členy návrhové komise, a to ve složení p. Ivo Dominík, Ing. Tomáš 
Wunsch, p. Václav Zahraj.   Dotazoval se, zda má někdo k tomuto bodu nějaké jiné návrhy, 
připomínky, či námitky ? Vzhledem k tomu, že tomu tak nebylo, nechal hlasovat o návrhu 
usnesení. 
 
Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :             12 
Proti:   0 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 
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Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice    s c h v a l u j e  návrhovou komisi pro přípravu usnesení 16. 

zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice, konaného dne 13.12.2017, a to ve složení :    
p. Ivo Dominík, Ing. Tomáš Wunsch, p. Václav Zahraj. 

 

    usn. č. 199/16ZO/2017 
___________________________________________________________________________ 
 

4. Ověřovatelé zápisu z 16. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice 
 

zvukový záznam 00:08:50 
 

Návrh usnesení : 
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice   
 
s c h v a l u j e   
 
ověřovatele zápisu 16. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice  ve složení :  …………,  

 

Dotazy, návrhy, připomínky 
 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 
Starosta obce přednesl návrh ověřovatelů zápisu, a to ve složení : p. Radek Siuda, p. Radek 
Uher. Dotázal se, zda má někdo k tomuto návrhu nějakou připomínku, námitku, či jiný návrh?  
Vzhledem k tomu, že tomu tak nebylo, nechal hlasovat o předloženém návrhu. 
 
Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :             12 
Proti:   0 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 

Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice    s c h v a l u j e  ověřovatele zápisu 16. zasedání 
Zastupitelstva obce Soběšovice  ve složení :  Radek  Siuda, p. Radek Uher 

 
usn. č. 200/16ZO/2017 

___________________________________________________________________________ 
 

5. Zpráva o plnění  úkolů z minulého zasedání ZO 
 

zvukový záznam 00:09:30 

 
Návrh usnesení : 
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

b e r e   n a   v ě d o m í  
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informativní zprávu o úkolech vyplývajících ze Zastupitelstva obce Soběšovice ze dne 13. 9. 

2017, a to 

1. Trvající úkol „Vyhodnocení všech podaných návrhů na změnu Územního plánu obce 

Soběšovice podaných v tomto volebním období“  

2. Odkoupení pozemků parc. č. 391/8 a 391/6 v k.ú. Pitrov 

 

Dotazy, návrhy, připomínky 
 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 
K tomuto bodu sdělil, že z 15. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice vyplynuly úkoly, kdy 
prvním úkolem bylo vyhodnotit všechny podané návrhy na změnu ÚP obce Soběšovice 
v tomto volebním období. Druhým úkolem bylo projednat odkoupení pozemků parc. č. 391/8 
a 391/6 v k.ú. Pitrov. Informoval přítomné, že bod č. 1 stále trvá, kdy Rada obce Soběšovice 
stanovila pevné termíny k tomuto úkolu, a to do konce roku 2017 zpracovat tyto návrhy, dále 
předložit do komise stavební  tak, aby materiál i s vyjádřením stavební komise byl předložen 
v březnu na zasedání zastupitelstva obce. K bodu č. 2 sdělil, že členům zastupitelstva bylo 
předloženo písemné vyjádření vlastníka pozemků parc. č. 391/8 a 391/6 v k.ú. Pitrov, a to, že 
jednání ohledně prodeje pozemků mohou být uskutečněny až po změně územního plánu, kdy 
tyto pozemky budou změněny na původní trvalý trávní porost. 
Dotazoval se, zda má někdo nějaký dotaz, návrh či připomínku. Vzhledem k tomu, že tomu 
tak nebylo, nechal hlasovat o návrhu usnesení. 
 
Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :             12 
Proti:   0 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 

Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice    b e r e   n a   v ě d o m í  

informativní zprávu o úkolech vyplývajících ze Zastupitelstva obce Soběšovice ze dne 13. 9. 

2017, a to 

1. Trvající úkol „Vyhodnocení všech podaných návrhů na změnu Územního plánu obce 

Soběšovice podaných v tomto volebním období“  

2. Odkoupení pozemků parc. č. 391/8 a 391/6 v k.ú. Pitrov 

              

usn. č. 201/16ZO/2017 
___________________________________________________________________________ 
 

6. Zpráva o činnosti  Rady obce Soběšovice za období od 20.9.2017  –    
    29.11.2017 

zvukový záznam 00: 12:25 

 
Návrh usnesení : 

 
Zastupitelstvo obce Soběšovice 
 
 b e r e   n a   v ě d o m í  
 
 informativní zprávu o činnosti Rady obce Soběšovice v období od 20.9.2017  – 29.11.2017. 
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Dotazy, návrhy, připomínky 
 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 
Předal slovo místostarostovi obce p. Petru Voznicovi 
 
p. Petr Voznica, místostarosta obce 
Informoval členy ZO o činnosti rady obce od 20.9.2017  – 29.11.2017, kdy se rada sešla 
v tomto období 6x a přijala 78 usnesení. Dále sdělil, že tato usnesení jsou vyvěšena na 
webových stránkách obce Soběšovice. Z jednotlivých zasedání rady obce přečetl 
nejzásadnější body, kterými se rada obce v tomto období zabývala. 
 
Tomáš Dámek, starosta obce Soběšovice 
Poděkoval místostarostovi za přečtení zprávy a dotazoval se, zda má někdo nějaký dotaz, či 
připomínku ? 
 
 

V 17,22 hod. se na jednání dostavil p. Rudolf Foukal  
Počet přítomných zastupitelů :     13 
Omluveni :         2 
 

 
 
Ing. Ivo Papala, zastupitel obce 
Dotazoval se na bod projednávaný v 68. schůzi Rady obce Soběšovice, a to schválení 
smlouvy mezi obcí Soběšovice a fy Rodos týkající se zpracování projektové dokumentace na 
přístavbu objektu DPS. Dotazoval se, kolik tato projektová dokumentace stála a kdo je 
jednatelem této společnosti.   
 
Tomáš Dámek, starosta obce 
Celková cena za projektovou dokumentaci pro územní rozhodnutí je 49.000,- Kč. Skládá se 
z části zpracování studie, zabezpečení vstupních podkladů společné projektové dokumentace 
pro územní rozhodnutí a stavební rozhodnutí a zpracování položkového rozpočtu. 
Jednatelem společnosti je pan Ing. Karel Obluk. 
Dotazoval se, zda má někdo nějaký dotaz, návrh, či připomínku ? Vzhledem k tomu, že tomu 
tak nebylo, nechal hlasovat o návrhu usnesení. 
 
 
Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :             12 
Proti:   0 
Zdržel se:  1 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 

 

Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice     b e r e   n a   v ě d o m í    informativní zprávu o činnosti 
Rady obce Soběšovice v období od 20.9.2017  – 29.11.2017. 

 

 usn. č. 202/16ZO/2017 
___________________________________________________________________________ 
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7. Projednání zápisů výborů kontrolního a finančního 
 

zvukový záznam 00:26:41 

 
Návrh usnesení : 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

b e r e   n a   v ě d o m í  

 

1. zápis z jednání Kontrolního výboru Zastupitelstva obce Soběšovice ze  

    dne 30.11.2017    

2. zápis z jednání Finančního výboru Zastupitelstva obce Soběšovice ze    

    dne 27.11.2017 

 

Dotazy, návrhy, připomínky 
 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 

Vyzval předsedy Kontrolního a Finančního výboru Zastupitelstva obce Soběšovice, aby 

přečetli zápisy z jejich zasedání. Nejprve vyzval zástupce předsedy Kontrolního výboru, poté 

předsedu Finančního výboru. 

 

p. Radek Siuda, předsedy KV 

Přečetl zprávu z jednání Kontrolního výboru Zastupitelstva obce Soběšovice, které se konalo 

dne 30.11.2017. Kontrolní výbor provedl kontrolní činnost stavu pokladních operací na OÚ 

Soběšovice a ZŠ a MŠ Soběšovice ze dne 29.11.2017 – obě bez závad, dále provedl kontrolu 

plnění usnesení z jednání zastupitelstva obce č. 15 a z jednání rady obce č. 65 – 70. Dále 

sdělil, že Kontrolní výbor neshledal žádný rozpor v evidenci trvajících úkolů. 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 

Poděkoval předsedovi Kontrolního výboru a vyzval předsedu Finančního výboru 

zastupitelstva obce Soběšovice Ing. Tomáše Wunsche, aby taktéž přečetl zprávu z jednání 

Finančního výboru. 

 

Ing. Tomáš Wunsch, předseda Finančního výboru  

Přečetl zprávu z jednání Finančního výboru Zastupitelstva obce Soběšovice, které se konalo 

dne 27.11.2017. Finanční výbor se na svém jednání zabýval a byl seznámen s: 

plněním rozpočtu za období  01 – 10/ 2017,  rozpočtovým opatřením č.5/2017, rozpočtovým 

opatřením č.6/2017, dále pak návrhem OZV č. 4/2017, návrhem rozpočtu na rok 2018. 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 

Poděkoval předsedovi Finančního výboru za přečtení zprávy z jednání a dotazoval se, zda 

jsou k tomuto bodu programu nějaké dotazy, návrhy či připomínky? Vzhledem k tomu, že 

tomu tak nebylo, nechal hlasovat o návrhu usnesení. 

  
 
Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :             13 
Proti:   0 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 
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Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice   b e r e   n a   v ě d o m í  

1. zápis z jednání Kontrolního výboru Zastupitelstva obce Soběšovice ze dne 30.11.2017    

2. zápis z jednání Finančního výboru Zastupitelstva obce Soběšovice ze dne 27.11.2017 

 
usn. č. 203/16ZO/2017 

___________________________________________________________________________ 
 

8. Rozpočtové opatření č. 6/2017 
 

zvukový záznam 00:35:08 

 
 
Návrh usnesení : 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

s c h v a l u j e  

 

rozpočtové opatření č. 6/2017 

 

v příjmech zvýšení o                 464 000,00 Kč 

ve výdajích zvýšení o                200 000,00 Kč 

ve financování snížení o         - 264 000,00 Kč 
 

 

Dotazy, návrhy, připomínky 
 
Tomáš  Dámek, starosta obce Soběšovice 
Požádal předsedu Finančního výboru, aby informoval členy zastupitelstva o projednávaném 
bodu. 
 
Ing. Tomáš Wunsch, předseda FV 
K tomuto sdělil, že toto rozpočtové opatření se skládá z následujících položek, a to : 
v příjmech zvýšení o                 464 000,00 Kč 

 zvýšení o 500 tis. Kč – daň z přidané hodnoty,  

 dále pak v položce transfery ÚP snížení o 36.000,- Kč – z důvodu nemoci zaměstnance (z 

ÚP), kdy po dobu nemoci nebyla čerpána dotace 

ve výdajích zvýšení o                200 000,00 Kč 

 Odvádění a čistění odpadních vod – jedná se o novou položku a to na projektovou činnost 

pro nový sběrač – 100.000,- Kč 

 DPS zvýšení na opravu střechy –  100.000,- Kč 

Ve financování snížení o         - 264 000,00 Kč 
Přečetl návrh usnesení. 
 
Tomáš  Dámek, starosta obce Soběšovice 
Poděkoval Ing. Wunschovi za přečtení materiálu a nechal hlasovat o návrhu usnesení. 
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Hlasování o návrhu usnesení: 
Pro :             13 
Proti:   0 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 

 

Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice   s c h v a l u j e rozpočtové opatření č. 6/2017 

v příjmech zvýšení o                 464 000,00 Kč 

ve výdajích zvýšení o                200 000,00 Kč 

ve financování snížení o         - 264 000,00 Kč 

 

     usn. č. 204/16ZO/2017 
___________________________________________________________________________ 
 

9. OZV Obce Soběšovice č. 4/2017 o místním poplatku za provoz systému  

    shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování  

    komunálních odpadů 
zvukový záznam 38:25:00 

 
Návrh usnesení : 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

v y d á v á  

 

Obecně závaznou vyhlášku  č. 4/2017 o místním poplatku za provoz systému shromažďování, 

sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů. 

 

Dotazy, návrhy, připomínky 
 
Tomáš  Dámek, starosta obce Soběšovice 
K tomuto sdělil, že návrh OZV č. 4/2017 je totožný, jako v loňském roce. Částky jsou rovněž 
totožné, tzn. 550,- Kč u občana z TP v obci Soběšovice, 610,- Kč pro majitele objektu. Dále 
k tomu sdělil, že tyto částky vycházejí z hospodaření roku 2016.  
 
p. Rudolf  Foukal, zastupitel obce 
Navrhuje tuto částku snížit. Dále sdělil, že je jenom na domluvě zastupitelů na jakou částku. 
Dále sdělil, že v některých obcích tyto poplatky zcela zrušili. Domnívá se, že tato částka by 
měla být pod 500,- Kč na osobu. 
 
Tomáš  Dámek, starosta obce Soběšovice 
K tomuto sdělil, že co se týká vývoje cen odpadového hospodářství tak ty budou v budoucnu 
stoupat. Tedy nebude to levnější, ale ceny budou stoupat. Dále sdělil, že co se týká měst a 
obcí, které tyto poplatky nemají, ty ale mají zvýšený koeficient daně z nemovitostí a peníze si 
vyberou touto cestou. 
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p. Rudolf  Foukal, zastupitel obce 
Domnívá se, že by se mělo konečně něco udělat pro lidi a snížit tento poplatek např. o 100,- 
Kč na osobu. 
 
Tomáš  Dámek, starosta obce Soběšovice 
Oponoval s tím, že vše co se na úřadě dělá, se dělá pro lidi. Dále měl připomínku, co budeme 
dělat příští rok, když tento poplatek snížíme. 
  
Ing. Ivo Papala, zastupitel obce 
Podpořil návrh p. Foukala, protože se domnívá, že naši občané si zaslouží rozumný poplatek 
za odpady. K tomu sdělil, že spousta občanů separuje odpad a místo toho jsou trestáni 
vysokými poplatky za odpady.   
Navrhuje snížení poplatku o 10%, což je 495,- Kč 
 
p. Radek Uher, zastupitel obce 
K návrhu Ing. Papaly sdělil, že je to nesystémové, populistické a krátkozraké. 
 
Ing. Marcela Papalová, občanka obce 
K této problematice sdělila, že by byla velmi ráda, kdyby platili více ti občané, kteří produkují 
více odpadu.  Je možné z toho vyjmout občany, kteří nevyužívají BRKO a mají na zahradách 
kompostéry. Navrhla by tedy poplatek za BRKO. 
 

- Probíhá debata ohledně kompostérů a třídění odpadu 
 
Ing. Miroslav Peřina, občan obce 
K tomuto sdělil, že opravdu jsme jedna z mála obcí, kde nemají kompostéry.  
 
p. Petr Voznica, místostarosta obce 
K tomuto sdělil, že bohužel lidé netřídí odpad, kdy v kontejnerech pro domovní odpad 
naleznete úplně vše, co tam nepatří. Dále sdělil, že neustále jsou občané upozorňováni např. 
ve Zpravodaji obce, bohužel marně. Od toho se odvíjí cena za odpady. 
Dále informoval o kompostérech, kdy žádost je podaná a vyhodnocení bude v lednu 2018, 
kdy se dozvíme, zda projekt uspěl, či ne. 
Ke snížení poplatku sdělil, že je to opravdu krátkozraké rozhodnutí, vzhledem k vyhodnocení 
hospodaření, které probíhá z výsledku 2 let zpět. Výsledky za náklady z roku 2017 ještě 
nemáme. Dále se domnívá, že obec má jiné priority, než aby doplácela za odpady. 
 
Ing. Tomáš Wunsch, zastupitel obce 
Informoval přítomné o ceně za svoz BRKA. 
 
Ing. Ivo Papala, zastupitel obce 
Ještě jednou zopakoval svůj návrh na změnu v OZV, a to je snížení částky za platbu odpadů o 
10%  jak v bodě 1, tak v bodě 2. 
  
 
Hlasování o návrhu na změnu částky za odpady – Ing. Papala : 
Pro :              3 
Proti:   8 
Zdržel se:  2 
Nehlasoval:  0          Návrh nebyl přijat 
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Tomáš Dámek, starosta obce 
Nechal hlasovat o OZV v původním znění a přečetl návrh usnesení. 
 
Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :             10 
Proti:   3 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 

Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice   v y d á v á   Obecně závaznou vyhlášku  č. 4/2017 o 

místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a 

odstraňování komunálních odpadů. 

 

     usn. č. 205/16ZO/2017 
___________________________________________________________________________ 
 

10. Charita Český Těšín – Žádost o příspěvek 
 

zvukový záznam 00:59:00 
 

 

Návrh  usnesení : 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

b e r e   n a   v ě d o m í  

 

žádost organizace Charita Český Těšín, Mírová 8, 73701 Český Těšín o poskytnutí dotace z  

rozpočtu obce Soběšovice pro rok 2018 na provozní náklady terénních služeb pro seniory, 

nemocné a osoby s omezenou soběstačností ve výši 100.000,- Kč 

 

s c h v a l u j e  

 

1. dotaci na rok 2018 Charitě Český Těšín na podporu provozu terénních služeb v obci  

    Soběšovice ve výši: 70.000,- Kč. 

 

2. Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace mezi Obcí Soběšovice a Charitou Český Těšín. 

 

 

Dotazy, návrhy, připomínky 

 
Tomáš Dámek, starosta obce 
Informoval přítomné o předloženém materiále. Dotazoval se, zda má k tomuto někdo nějaký 
dotaz, návrh, či připomínku ? Vzhledem k tomu, že tomu tak nebylo, nechal hlasovat o návrhu 
usnesení. 
 
 
 
 



13 
Z Á P I S 

 z 16. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice 
konaného dne 13.12.2017 

Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :             13 
Proti:   0 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 

Přijaté usnesení: 
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice    b e r e   n a   v ě d o m í  žádost organizace Charita Český 

Těšín, Mírová 8, 73701 Český Těšín o poskytnutí dotace z  rozpočtu obce Soběšovice pro rok 

2018 na provozní náklady terénních služeb pro seniory, nemocné a osoby s omezenou 

soběstačností ve výši 100.000,- Kč 

s c h v a l u j e  

1. dotaci na rok 2018 Charitě Český Těšín na podporu provozu terénních služeb v obci  

    Soběšovice ve výši: 70.000,- Kč. 

2. Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace mezi Obcí Soběšovice a Charitou Český Těšín. 

 

     usn. č. 206/16ZO/2017 
___________________________________________________________________________ 
 

10. Mikroregion Žermanické a Těrlické přehrady, dobrovolný svazek  

      obcí 
zvukový záznam 1:02:25 

 
 

Návrh usnesení : 
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

b e r e   n a   v ě d o m í  

 

1. Závěrečný účet za rok 2016 DSO Mikroregion Žermanické a Těrlické přehrady 

2. Zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření dobrovolného svazku obcí DSO  

    Mikroregionu Žermanické a Těrlické přehrady, IČ: 70305374  za rok 2016 

 

Dotazy, návrhy, připomínky 
 
Tomáš  Dámek, starosta obce Soběšovice 
Seznámil členy zastupitelstva a přítomné s předkládaným materiálem. Dotazoval se, zda má 
k tomuto bodu někdo nějaký dotaz, návrh, či připomínku ?  
Vzhledem k tomu, že tomu tak nebylo, nechal hlasovat o návrhu usnesení. 
 
 
Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :             13 
Proti:   0 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 
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Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice     b e r e   n a   v ě d o m í  

1. Závěrečný účet za rok 2016 DSO Mikroregion Žermanické a Těrlické přehrady 

2. Zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření dobrovolného svazku obcí DSO  

    Mikroregionu Žermanické a Těrlické přehrady, IČ: 70305374  za rok 2016 

 

     usn. č. 207/16ZO/2017 
___________________________________________________________________________ 

 

11. Investiční a ostatní akce na rok 2018 
zvukový záznam 1:03:00 

 
 

Návrh usnesení : 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

b e r e   n a   v ě d o m í 

 

informativní zprávu o probíhajících a připravovaných investičních a ostatních akcích 

 

s c h v a l u j e  

 

investiční a ostatní akce na rok 2018 vč. rozšíření společenské místnosti v DPS ve variantě 

bez balkónu. 

 

 

Dotazy, návrhy, připomínky 
 

Tomáš Dámek, starosta obce 
Seznámil přítomné s předkládaným materiálem s tím, že většina bodů z přehledu investičních 
akcí byla schválena ve Strategickém plánu obce 2017-2020. Dále sdělil, že přibyla pouze 
investiční akce týkající se rozšíření místnosti v DPS, o které je potřeba rozhodnout. Otevřel 
k tomuto bodu diskusi. 

 

Ing. Ivo Papala, zastupitel obce 
K rozšíření místnosti v DPS sdělil, že ví, že Klub důchodců si podal žádost o rozšíření 
místnosti v DPS, kde se schází.  
Domnívá se však, že v obci je několik možností, kde se mohou jakékoliv spolky setkávat 
(např. restaurace Nová Husarůvka, místnost v nové tělocvičně). Dále k tomuto uvedl, že je 
rovněž zpracovaná projektová dokumentace na objekt nacházející se na hřišti „Sokolovna“. 
Domnívá se, že by se měla opravit „Sokolovna“, která by měla být do budoucna k mání všem 
společenským organizacím a nebylo by to určeno pouze pro jednu skupinu občanů. 
Nesouhlasí s tím, aby se investovalo nemálo peněz pro tak úzkou skupinu občanů. 

 

Ing. Karel Obluk, zastupitel obce 
K tomuto sdělil a připomenul zastupitelům, že Dům s pečovatelskou službou byl postaven 
s tím, že nebude sloužit pouze nájemcům, ale všem důchodcům, kteří jsou v obci Soběšovice. 
Tento záměr byl takto plánován od prvopočátku, a to z toho důvodu, že u stávající místnosti  
je k dispozici kuchyňka a důchodci si mohou na svých schůzích připravit nějaké občerstvení. 
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Dále vznesl připomínku, že je velice smutné, že se takto lidé staví k důchodcům. Domnívá se, 
že do Klubu důchodců chodí lidé, kteří pro obec mnohé udělali. Dále pak uvedl, že 
v mnohých obcích, které navštěvují je přístup k důchodcům zcela jiný.  
Dále hovořil o akcích a aktivitách Klubu důchodců.  
Hovořil rovněž o projektu a o ceně této investiční akce.   
 

p. Kotula, předseda Klubu důchodců 
K tomuto sdělil, že souhlasí s tím, co řekl Ing. Obluk. Dále sdělil, že do Klubu důchodců 
přijela návštěva z okolních obcí, cca přes 40 lidí a do místnosti se nevešli. Dále se dotazoval, 
kde se tedy mají scházet, když u této místnosti je funkční kuchyňka, kde si připravují 
občerstvení. Dále pak sdělil, že je překvapen názorem zastupitelstva. 
Dále opět hovořil, jak se v jiných menších obcích o své důchodce starají. 

 

p. Iveta Pichová, zastupitelka obce 
K tomuto sdělila, že např. na Lučině se scházejí důchodci na obecním úřadě v zasedací 
místnosti. Pokud si tito důchodci někoho pozvou, tak je pozvou do restaurace. 

 

p. Rudolf Foukal, zastupitel obce 
Pozastavoval se nad návrhem úpravy – rozšíření DPS, kdy se jedná o zvětšení o 16 m2, která 
je oddělená nosnou zdí. Nejedná se o zvetšení prostoru. Vznesl dotaz, zda budou sedět 
odděleně. Dále se domnívá, že celý průběh měl probíhat zcela jinak, kdy měli žádat 
zastupitelstvo před zadáním projektové dokumentace, která je dnes hotová a ne se dostavit až 
nyní ke schválení. 
Dále sdělil, že je tady více spolků a navrhuje jim zvýšit roční příspěvek tak, aby byl adekvátní 
a mohli se scházet např. v prostorách jídelny na Nové Husarůvce. 

 

Ing. Karel Obluk, zastupitel obce 
K tomuto sdělil, že se jedná o jednu místnost, kdy stávající stěna tam nebude. 

 
- Probíhá debata na téma místnosti v DPS a její rozšíření 

 

František Papala, občan obce 
Rovněž se domnívá, že tato investice je zbytečná a že jsou místa v obci, kde se důchodci 
mohou scházet. 
 

Petr Voznica, místostarosta obce 
K tomuto sdělil, že když se začalo hovořit o přístavbě místnosti v DPS, tak původní odhady 
na tuto akci byly 150 – 200 tis. Kč. Byl rovněž překvapen částkou vycházející z položkového 
rozpočtu, a to 500 tis. Kč. Domnívá se, že by se měl dodržovat schválený Strategický plán 
rozvoje obce, ze kterého vyplývá kompletní rekonstrukce „Sokolovny“ na hřišti. K tomuto 
informoval přítomné, že v loňském roce žádali ministerstvo pro místní rozvoj o dotaci na 
opravu této budovy. 
Dále uvedl, že by raději investoval finanční prostředky do opravy „Sokolovny“, kde je stejný 
přístup, jako do budovy DPS, kuchyňka je v projektu rovněž zachována. Sloužila by daleko 
širšímu okruhu lidí. Domnívá se, že by se měl udělat rozpočet na opravu „Sokolovny“, 
projednat možné varianty a na základě toho se rozhodnout. Dále sdělil, že jak vyplývá 
z diskuze, tak je možná schválení rozšíření místnosti v DPS předčasné a mělo by se to 
z usnesení vyjmout, vzít pouze na vědomí a  zadat úkol o vyvolání schůzky se všema 
organizacemi, projednat s projektantem, včetně návrhu rozpočtu.   
 
 
 



16 
Z Á P I S 

 z 16. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice 
konaného dne 13.12.2017 

Tomáš Dámek, starosta obce 
Informoval přítomné o průběhu, jakým způsobem postupovala rada obce v této věci, kdy 
nejprve rada řešila, jak by to vypadalo projekčně. Řešeny byly II. varianty, a to přístavba 
místnosti + přístavba místnosti spolu z balkónem nad ním.Po výběru varianty následoval 
rozpočet na celou akci a poté se materiál předložil zastupitelstvu. 
 

p. Karel Mintěl, zastupitel obce 
Domnívá se, že se zase nejedná o tak závratnou částku a nevidí důvod, proč by se to 
důchodcům nemělo umožnit. Nechápe, z jakého důvodu je zde taková averze vůči 
důchodcům. 
 

Petr Voznica, místostarosta obce 
K připomínce p. Mintěla se ohradil s tím, že když se přístavba DPS neschválí, neznamená to, 
že někdo z přítomných má něco proti důchodcům. Připomněl, že se rozhoduje o veřejných 
prostředcích, které by měly být využity smysluplně a efektivně. 
 

Josef Majer, člen Klubu důchodců 
Vznesl připomínku, že zasedací místnost na Obecním úřadě je využitelná, ale není 
zpřístupněná kuchyňka, ale museli si zde vše donést. Nedá se říct, že by zde byla nějaká 
vstřícnost od obce. Pokud se jde do sálu, platí za nájem sálu plnou výši. Pokud jdou do 
restaurace, musí udělat nějakou útratu. Souhlasí s tím, aby se tyto věci přehodnotili a zaujalo 
se nějaké stanovisko. Dále hovořil o jiných obcích, jak to funguje. Mají větší roční příspěvky, 
kdy sdělil, že se scházejí 2x měsíčně a na to je 10 tis. Kč malá částka. 

 

Tomáš Dámek, starosta obce  
K tomuto uvedl, že kuchyňka je v místnosti sekretariátu, kde je evidence obyvatel a různá 
osobní data. Z toho důvodu se kuchyňka zpřístupnit nemůže. 

 

Petr Voznica, místostarosta obce 

- Navrhuje změnu usnesení, a to v tomto znění : 
Zastupitelstvo obce Soběšovice  b e r e   n a   v ě d o m í    informativní zprávu o 
probíhajících a připravovaných investičních a ostatních akcí 

u k l á d á    
1. projednat se všemi společenskými organizacemi v obci požadavky na prostory pro 

činnost 
2. zároveň s projektantem zajistit návrh na úpravy budovy Sokolovny pro tyto činnosti 

 

Tomáš Dámek, starosta obce  
Nechal hlasovat o navrhovaném znění usnesení. 
 

Hlasování o návrhu usnesení – P. Voznica: 
Pro :              6 
Proti:   1 
Zdržel se:  6 
Nehlasoval:  0          Návrh nebyl přijat 

 

Tomáš Dámek, starosta obce  
K tomuto sdělil, že nyní by měli hlasovat o původním návrhu, ale vzhledem k tomu, že 
některé investiční akce byly již schváleny, jak již o tom hovořil na začátku projednávaného 
bodu, je potřeba návrh upravit, a to v tomto znění :   

Zastupitelstvo obce Soběšovice  b e r e   n a   v ě d o m í  informativní zprávu o probíhajících 

a připravovaných investičních a ostatních akcích 
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s c h v a l u j e  

rozšíření společenské místnosti v DPS ve variantě bez balkónu. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 
Pro :              5 
Proti:   4 
Zdržel se:  4 
Nehlasoval:  0          Návrh nebyl přijat 

 

 

 
Zastupitelstvo obce Soběšovice  nepřijalo rozhodnutí  ve věci plánu investičních akcí na rok 
2018, vč. rozšíření společenské místnosti v DPS ve variantě bez balkonu. 
 

___________________________________________________________________________ 

 

12. Návrh poskytování měsíčních odměn neuvolněným členům                    

      zastupitelstva 
zvukový záznam 1:36:51 

 
Návrh usnesení : 

 
Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

s t a n o v u j e   

 

1. v souladu se zákonem č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších  

     předpisů a nařízení vlády č. 318/2017 Sb., o výši odměn členů zastupitelstev územních  

     samosprávných celků svým neuvolněným členům za výkon funkce odměny za měsíc v   

     následujících částkách: 

- místostarosta:                                                          23.483,- Kč 

- člen rady:                                   1.586,- Kč 

- předseda výboru/komise:      1.294,- Kč 
 

Odměna bude poskytována ode dne 1. ledna 2018. V případě budoucích změn v obsazení 

jednotlivých funkcí bude odměna poskytována ode dne zvolení do příslušné funkce. 

 

2.   fyzickým osobám, které nejsou členy zastupitelstva obce za výkon funkce  předsedy    

      výboru/komise odměnu za měsíc v celkové výši  

      1.294,- Kč. 
 

Odměna bude poskytována ode dne 1. ledna 2018. V případě budoucích změn v obsazení 

jednotlivých funkcí bude odměna poskytována ode dne zvolení do příslušné funkce. 

 

3. V případě souběhu výkonu více funkcí neuvolněných členů zastupitelstva obce Soběšovice  

    odměnu jako souhrn odměn za výkon funkcí člena rady a předsedy výboru/komise    

    zastupitelstva ve výši jednotlivých odměn schválených zastupitelstvem obce. 
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Dotazy, návrhy, připomínky 

 

Tomáš Dámek, starosta obce 

Seznámil přítomné s předkládaným materiálem a to dle nařízení vlády č. 318/2017 Sb. Dále 

k tomuto sdělil, že výše odměn byla navýšena o 10%. Dále sdělil maximální možné navýšení 

dle nařízení vlády. Dále sdělil, že hlasování bude probíhat samostatní a přečetl první část 

návrhu na usnesení : 

Zastupitelstvo obce Soběšovice    s t a n o v u j e   

1. v souladu se zákonem č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších  

     předpisů a nařízení vlády č. 318/2017 Sb., o výši odměn členů zastupitelstev územních  

     samosprávných celků svým neuvolněným členům za výkon funkce odměny za měsíc v   

     následujících částkách: 

- místostarosta:                                                          23.483,- Kč 

- člen rady:                                   1.586,- Kč 

- předseda výboru/komise:      1.294,- Kč 

Odměna bude poskytována ode dne 1. ledna 2018. V případě budoucích změn v obsazení 

jednotlivých funkcí bude odměna poskytována ode dne zvolení do příslušné funkce. 

 

Hlasování o 1. části  návrhu usnesení : 
Pro :              9 
Proti:   0 
Zdržel se:  4 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 

 

Tomáš Dámek, starosta obce 
Nechal hlasovat o druhé části usnesení, a to : 

2.   fyzickým osobám, které nejsou členy zastupitelstva obce za výkon funkce  předsedy    

      výboru/komise odměnu za měsíc v celkové výši  

      1.294,- Kč. 

Odměna bude poskytována ode dne 1. ledna 2018. V případě budoucích změn v obsazení 

jednotlivých funkcí bude odměna poskytována ode dne zvolení do příslušné funkce. 

 

Hlasování o 2. části  návrhu usnesení : 
Pro :              9 
Proti:   1 
Zdržel se:  3 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 

Tomáš Dámek, starosta obce 
Nechal hlasovat o třetí části usnesení, a to : 

3. V případě souběhu výkonu více funkcí neuvolněných členů zastupitelstva obce Soběšovice  

    odměnu jako souhrn odměn za výkon funkcí člena rady a předsedy výboru/komise    

    zastupitelstva ve výši jednotlivých odměn schválených zastupitelstvem obce. 

 

Hlasování o 3. části návrhu usnesení : 
Pro :              9 
Proti:   0 
Zdržel se:  4 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 
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Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice    s t a n o v u j e   
1. v souladu se zákonem č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve  

    znění pozdějších předpisů a nařízení vlády č. 318/2017 Sb., o výši  

    odměn členů zastupitelstev územních samosprávných celků svým  

    neuvolněným členům za výkon funkce odměny za měsíc v  následujících  

    částkách: 

- místostarosta:                                                          23.483,- Kč 

- člen rady:                                   1.586,- Kč 

- předseda výboru/komise:      1.294,- Kč 
 

Odměna bude poskytována ode dne 1. ledna 2018. V případě budoucích změn v obsazení 

jednotlivých funkcí bude odměna poskytována ode dne zvolení do příslušné funkce. 

2.   fyzickým osobám, které nejsou členy zastupitelstva obce za výkon  

      funkce  předsedy  výboru/komise odměnu za měsíc v celkové výši  

      1.294,- Kč. 

Odměna bude poskytována ode dne 1. ledna 2018. V případě budoucích změn v obsazení 

jednotlivých funkcí bude odměna poskytována ode dne zvolení do příslušné funkce. 

3. V případě souběhu výkonu více funkcí neuvolněných členů  

    zastupitelstva obce Soběšovice odměnu jako souhrn odměn za výkon  

    funkcí člena rady a předsedy výboru/komise zastupitelstva ve výši  

    jednotlivých odměn schválených zastupitelstvem obce. 

      

usn. č. 208/16ZO/2017 
___________________________________________________________________________ 

 

13. Návrh rozpočtu na rok 2018 a rozpočtová opatření na rok 2018 

 
zvukový záznam 1:41:46 

 

 

Návrh usnesení : 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

s c h v a l u j e  

 

rozpočet na rok 2018 

 

v příjmech                    11 090 000,00 Kč 

ve výdajích                   12 665 000,00 Kč 

ve financování                1 585 000,00 Kč 

 

p o v ě ř u j e 

 

Radu obce Soběšovice na rok 2018 prováděním rozpočtových opatření v příjmech a 

v dotacích v neomezené výši a ve výdajích do 20% schváleného ročního rozpočtu 

v jednotlivých paragrafech. 
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Dotazy, návrhy, připomínky 

 

Tomáš Dámek, starosta obce 

Seznámil přítomné s předloženým materiálem a otevřel diskusi k tomuto bodu. 

 

Rudolf Foukal, zastupitel obce 

K tomuto sdělil, v předchozím bodě bylo schváleno navýšení odměn uvolněným a 

neuvolněným členům zastupitelstva obce, kdy bylo sděleno, že v rozpočtu obce je zahrnuta 

maximální možná výše ze zákona. Schválilo se navýšení o 10%, dotazoval se tedy, kolik 

v rozpočtu zbude rezerva, když je počítáno v rozpočtu s maximálním navýšením. 

 

Tomáš Dámek, starosta obce 

K tomuto sdělil, že tuto částku přesně neví, ale zhruba 50 tis.Kč 

 

Rudolf Foukal, zastupitel obce 

Navrhuje tedy zvýšit částku v kapitole Ostatní zájmová činnost, jelikož se domnívá, že částka 

10 tis. Kč/rok pro organizace v obci je velmi málo. 

 

Tomáš Dámek, starosta obce 

Domnívá se, že nikdo tady momentálně není schopen říct, jaká je adekvátní částka pro 

případné činnosti. Dále se domnívá, že by tyto částky měly být navrženy až po schůzkách 

s jednotlivými zástupci těchto organizací. 

 

- Probíhá debata ohledně toho, zda částka na činnost je dostatečná, či ne a v jaké výši by 

měla být poskytnuta 

 

Josef Majer, občan obce 

K tomuto sdělil, že souhlasí s uskutečněním schůzky. Dále sdělil, že by se částky měly 

posuzovat z hlediska činnosti, kdy Klub důchodců není nějaká organizace, která by prováděla 

nějaké akce na kterých vydělává. Dále sdělil, že se setkávají 2 x měsíčně a pro ty důchodce je 

to přínosné. 

 

Miroslav Peřina, občan obce (člen zahrádkářů) 

K tomuto sdělil, že dělají každoročně vinobraní a rovněž platí sál. Domnívá se, že by se tyto 

poplatky taky mohly řešit pro tyto organizace. 

 

Tomáš Dámek, starosta obce 

K tomuto sdělil, že TJ Sokol dělá několik akcí ročně a všechny akce také dotujeme a rovněž 

platí nájem tělocvičny – např. turnaj ve stolním tenise, atd. Domnívá se, že by se měla 

uskutečnit schůzka se všemi zástupci těchto organizací na obecním úřadě, kde se projednají 

jednotlivé potřeby a požadavky všech organizací. V březnu na zasedání zastupitelstva by se to 

mohlo projednat. 

 

Rudolf Foukal, zastupitel obce 

V rozpočtu figurují částky na investiční akci rozšíření místnosti v DPS a dále maximálně 

navržené částky pro odměny zastupitelů – nemůže tedy pro rozpočet hlasovat. Dává návrh 

na snížení o tuto částku 

 

Tomáš Dámek, starosta obce 

Částky u odměn členů budou přepočítány v prvním rozpočtovém opatření, kde se částka sníží. 

Přepočítat a opravit nyní můžeme investiční akci rozšíření místnosti v DPS, kde v této 
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kapitole je nějaká hodnota 900 tis. Kč a navrhuje tuto položku opravit a snížit v kapitole DPS  

na 430 tis.,- Kč 

Zastupitelstvo obce Soběšovice   s c h v a l u j e   rozpočet na rok 2018 

v příjmech                    11 090 000,00 Kč 

ve výdajích                   12 195 000,00 Kč 

ve financování                1 105 000,00 Kč 

p o v ě ř u j e 

Radu obce Soběšovice na rok 2018 prováděním rozpočtových opatření v příjmech a 

v dotacích v neomezené výši a ve výdajích do 20% schváleného ročního rozpočtu 

v jednotlivých paragrafech. 

 

Dotazoval se, zda má k tomu ještě někdo nějakou připomínku ? 

 

Ing. Marcela Papalová, občan obce 

Dotazovala se, z jakého důvodu se těmto organizacím nenavýší roční příspěvek již dnes a 

platilo by to od začátku roku. 

 

Tomáš Dámek, starosta obce 

Domnívá se, že by nejprve měla proběhnout schůzka se zástupci těchto organizací. 

 

Ing. Ivo Papala, zastupitel obce 

Navrhuje zvýšení příspěvku na činnost společenským organizacím, a to z 10.000,- Kč na 

20.000,- Kč  

 

Tomáš Dámek, starosta obce 

K tomuto návrhu sdělil, že se jedná o navýšení v položce ostatní zájmová činnost z 65 tis. Kč 

na 125 tis.Kč 

Nechal hlasovat o návrhu Ing. Papaly  

 

Hlasování o návrhu usnesení  - Ing. Papaly: 
Pro :              7 
Proti:   0 
Zdržel se:  6 
Nehlasoval:  0          Návrh nebyl přijat 

 

Tomáš Dámek, starosta obce 
Dále nechal hlasovat o snížení v kapitole DPS  na 430 tis.,- Kč – návrh p. Foukala 

 

Hlasování o návrhu usnesení – R. Foukal : 
Pro :              8 
Proti:   0 
Zdržel se:  5 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 

Tomáš Dámek, starosta obce 
Přečetl návrh na usnesení po schválené změně – 1. část, a to : 
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice   s c h v a l u j e   rozpočet na rok 2018 

v příjmech                    11 090 000,00 Kč 

ve výdajích                   12 195 000,00 Kč 

ve financování                1 105 000,00 Kč 
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Hlasování o návrhu usnesení- upravený návrh rozpočtu: 
Pro :              7 
Proti:   2 
Zdržel se:  4 
Nehlasoval:  0          Návrh nebyl přijat 

 

Tomáš Dámek, starosta obce 

K tomuto sdělil, že nyní nebudou členové zastupitelstva hlasovat o pověření rady, a to 

vzhledem k tomu,  že nebyl schválen rozpočet. Dále informoval, že do schválení rozpočtu 

bude obec v rozpočtovém provizoriu.  

Navrhuje 10 min. přestávku na přípravu usnesení k rozpočtovému provizoriu. 

 

PŘESTÁVKA 

20 min 

 

Tomáš Dámek, starosta obce 
K tomuto sdělil, že v případě neschválení rozpočtu obce, nastává rozpočtové provizorium, 
které je třeba nyní schválit, abychom se tímto mohli řídit v období následujícím do doby 
schválení rozpočtu obce na rok 2018. Dojde k omezení určitých výdajů vztahující se 
k rozpočtu 2018. 
Přečetl návrh usnesení : 
Zastupitelstvo obce Soběšovice    b e r e   n a   v ě d o m í   pravidla rozpočtového provizoria 
od 1.1.2018 do doby schválení rozpočtu obce na rok 2018 

s c h v a l u j e  
pravidla rozpočtového provizoria od 1.1.2018 do doby schválení rozpočtu obce na rok 2018, a 
to : 

- Příjmy obce budou přijímány ve skutečné výši 
- Výdaje obce budou měsíčně čerpány ve výši 1/12 skutečného plnění rozpočtu obce na 

rok 2017. 
- Rozpočtové příjmy a výdaje uskutečněné v době rozpočtového provizoria se stávají 

příjmy a výdaji rozpočtu po jeho schválení. 

 

Tomáš Dámek, starosta obce 
Nechal hlasovat o první části usnesení 
Zastupitelstvo obce Soběšovice  b e r e   n a   v ě d o m í  

pravidla rozpočtového provizoria od 1.1.2018 do doby schválení rozpočtu obce na rok 2018 

 

Hlasování o části návrhu usnesení – bere na vědomí : 
Pro :              13 
Proti:     0 
Zdržel se:    0 
Nehlasoval:    0          Návrh byl přijat 

 

Tomáš Dámek, starosta obce 
Nechal hlasovat o druhé části usnesení 

s c h v a l u j e  
pravidla rozpočtového provizoria od 1.1.2018 do doby schválení rozpočtu obce na rok 2018, a 
to : 

- Příjmy obce budou přijímány ve skutečné výši 
- Výdaje obce budou měsíčně čerpány ve výši 1/12 skutečného plnění rozpočtu obce na 

rok 2017. 
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- Rozpočtové příjmy a výdaje uskutečněné v době rozpočtového provizoria se stávají 
příjmy a výdaji rozpočtu po jeho schválení. 

 

Hlasování o části návrhu usnesení – schvaluje : 
Pro :               13 
Proti:     0 
Zdržel se:    0 
Nehlasoval:    0          Návrh byl přijat 

 

Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice    b e r e   n a   v ě d o m í   pravidla rozpočtového provizoria 
od 1.1.2018 do doby schválení rozpočtu obce na rok 2018 
s c h v a l u j e  pravidla rozpočtového provizoria od 1.1.2018 do doby schválení rozpočtu 
obce na rok 2018, a to : 
-  Příjmy obce budou přijímány ve skutečné výši 
-  Výdaje obce budou měsíčně čerpány ve výši 1/12 skutečného plnění rozpočtu obce na rok  
   2017. 
- Rozpočtové příjmy a výdaje uskutečněné v době rozpočtového provizoria se stávají příjmy a    
   výdaji rozpočtu po jeho schválení. 

 

usn. č. 209/16ZO/2017 
___________________________________________________________________________ 

 

14. Termíny Rady obce Soběšovice a Zastupitelstva obce Soběšovice pro  

       rok 2018 
zvukový záznam 2:22:56 

 

 

Návrh usnesení :  

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

b e r e   n a   v ě d o m í  

 

termíny zasedání Rady obce Soběšovice pro rok 2018, a to takto: 

10. 01. 2018   25. 04. 2018    22. 08. 2018 

24. 01. 2018   09. 05. 2018   12. 09. 2018 

07. 02. 2018   23. 05. 2018   26. 09. 2018 

21. 02. 2018    13. 06. 2018   10. 10. 2018 

14. 03. 2018   27. 06. 2018    24. 10. 2018 

                               28. 03. 2018   11. 07. 2018    

                               11. 04. 2018   08. 08. 2018    

 

s c h v a l u j e   

 

termíny jednání Zastupitelstva obce Soběšovice pro rok 2018, a to takto :  

                    07. 03. 2018                     05. 09. 2018 

                    06. 06. 2018         
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Dotazy, návrhy, připomínky 

 

Tomáš Dámek, starosta obce 

Seznámil přítomné s předkládaným materiálem. Termíny jednání Rady obce a zasedání 

Zastupitelstva obce jsou navrženy do konce volebního období.  
Dotazoval se, zda má někdo k tomuto nějaký dotaz, návrh, či připomínku ? Vzhledem k tomu, 
že tomu tak nebylo, nechal hlasovat o návrhu usnesení. 

 

Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :              13 
Proti:   0 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 

Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice    b e r e   n a   v ě d o m í   termíny zasedání Rady obce 

Soběšovice pro rok 2018, a to takto: 

10. 01. 2018   25. 04. 2018    22. 08. 2018 

24. 01. 2018   09. 05. 2018   12. 09. 2018 

07. 02. 2018   23. 05. 2018   26. 09. 2018 

21. 02. 2018    13. 06. 2018   10. 10. 2018 

14. 03. 2018   27. 06. 2018    24. 10. 2018 

                               28. 03. 2018   11. 07. 2018    

                               11. 04. 2018   08. 08. 2018    

s c h v a l u j e   termíny jednání Zastupitelstva obce Soběšovice pro rok 2018, a to takto :  

                    07. 03. 2018                     05. 09. 2018 

                    06. 06. 2018         

 

       usn. č. 210/16ZO/2017 
___________________________________________________________________________ 

 

15. Volba přísedících u Okresního soudu ve Frýdku-Místku pro volební  

       období  2018 – 2022 
zvukový záznam 2:11:00 

 
 

Návrh usnesení : 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

s c h v a l u j e  

 

pro funkci přísedícího u Okresního soudu ve Frýdku-Místku pro volební období 2018 – 2022 

tyto občany obce Soběšovice:  

p. …………………, nar. ……………., bytem ………………. 

Mgr. ……………..., nar.  ……………, bytem ……………… 
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Dotazy, návrhy, připomínky 

 

Tomáš Dámek, starosta obce 

Seznámil přítomné s předkládaným materiálem.  

 

Ing. Ivo Papala, zastupitel obce 
Dotazoval se, zda navržení kandidáti se zúčastní dnešního jednání. Předpokládal, že se přijdou 
alespoň představit. 

 

Tomáš Dámek, starosta obce 
Poděkoval za připomínku a dotazoval se, zda má někdo nějaký dotaz, návrh či připomínku ? 
Vzhledem k tomu, že tomu tak nebylo, nechal hlasovat o  návrhu usnesení, který přečetl. 

 

Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :             12 
Proti:   0 
Zdržel se:  1 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 

Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice     s c h v a l u j e  pro funkci přísedícího u Okresního soudu 

ve Frýdku-Místku pro volební období 2018 – 2022 tyto občany obce Soběšovice:  
p. …………………, nar. ……………., bytem ………………. 

Mgr. ……………..., nar.  ……………, bytem ……………… 

 

       usn. č. 211/16ZO/2017 
___________________________________________________________________________ 

 

17. Žádost o odkup části pozemku par.c č. 310/2 v k.ú. Horní Soběšovice 
 

zvukový záznam 2:26:59 
 

Návrh usnesení :  

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice  

 

n e s c h v a l u j e  

 

prodej části pozemku parc. č. 310/2 v k.ú. Horní Soběšovice. 

 

Dotazy, návrhy, připomínky 

 

Tomáš Dámek, starosta obce 

Seznámil přítomné s předkládaným materiálem. K tomuto sdělil, že tato žádost již byla 

projednávána v červnu na zasedání zastupitelstva. 

 

Tomáš Kovalčík, občan obce 

Poděkoval těm zastupitelům, kteří se přišli na místo podívat a zjistit si situaci přímo v terénu. 
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Ing. Ivo Papala, zastupitel obce 
Vyzval starostu obce, aby všem přítomným vysvětlil, jaká je legální možnost prodeje části 

tohoto pozemku a co by to znamenalo pro obec. Dále sdělil, že je jedním z těch zastupitelů, 

kteří se byli podívat na místě a informoval přítomné, jaký je stav. 

 

Tomáš Dámek, starosta obce 

K tomuto sdělil, že obec tento pozemek získala od Státního pozemkového fondu s tím, že se 

k tomuto pozemku váží určité povinnosti. Prodejem a změnou účelu užívání v Územním 

plánu obce by obec musela vracet určitou finanční částku státu. Dále pak, prodává –li se 

obecní pozemek (jakákoliv obecní nemovitost) musí být důsledně zpracován znalecký 

posudek, musí být pádný důvod k prodeji. Dále pak sdělil, že stále se počítá s cyklostezkou, 

která má jít kolem tohoto pozemku a nejsme schopni momentálně říct, zda tento kousek 

nebude k něčemu potřeba. 
Dotazoval se, zda má někdo nějaký dotaz, návrh, či připomínku ? Nechal hlasovat o návrhu 
usnesení, který přečetl. 

 

Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :              5 
Proti:   0 
Zdržel se:  8 
Nehlasoval:  0          Návrh nebyl přijat 

 

Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice  nepřijalo rozhodnutí  ve věci prodej části pozemku parc. č. 

310/2 v k.ú. Horní Soběšovice. 
       

___________________________________________________________________________ 
 

18. Dotazy a připomínky občanů a zastupitelů 
zvukový záznam 2:33:20           

 
Návrh usnesení : 
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

b e r e   n a   v ě d o m í  
 

dotazy a připomínky občanů obce Soběšovice a členů Zastupitelstva obce Soběšovice. 

  

Dotazy, návrhy, připomínky 

 

Tomáš Dámek, starosta obce 
Otevřel rozpravu k tomuto bodu. 

 

Ing. Ivo Papala, zastupitel obce  
Požádal starostu obce, aby podal informaci týkající se reklamace parkoviště nad CK Juhasz. 

 

V 19,30 hod. z jednání odešel  Ing. Karel Obluk  
Počet přítomných zastupitelů :     12 
Omluveni :         2 
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Tomáš Dámek, starosta obce 
K tomuto sdělil, že proběhla schůzka se zástupcem stavební firmy, která tuto akci prováděla a 
se zástupcem stavebního dozoru. Stavebník i projektant tvrdí, že projekt je v pořádku a 
stavebník, že stavba proběhla podle projektu. Výsledkem tohoto jednání je, že do konce roku 
budeme mít připraven návrh projektantem zpracovaný (včetně zpevnění ujíždějících břehů) na 
řešení. Budou do tohoto zahrnuty i dvě spodní plochy. Jakmile tento návrh obdržíme, budeme 
vás o tomto informovat. 

 

Ing. Ivo Papala, zastupitel obce  
Dotazoval se, kdo tuto opravu bude platit. 
 

Tomáš Dámek, starosta obce 
Momentálně není určeno, kdo bude tuto opravu financovat. 

 

Ing. Miroslav Peřina, občan obce 
Dotazoval se, zda při posledním  jednání s architektem bylo hovořeno o alternativách 
zpevnění svahu a zda-li na tomto svahu mohou být vysazeny stromy. 

 

Tomáš Dámek, starosta obce 
K tomuto sdělil, že o těchto otázkách hovořili, kdy zeleň je součástí projektu. Kořenový 
systém zeleně by měli svah zpevnit. 
 

Ing. Miroslav Peřina, občan obce 
K tomuto sdělil, že právě v projektu díky tomu, co bylo navrženo (rohože) právě vylučovalo 
výsadbu jakýchkoliv stromů. 
 

Tomáš Dámek, starosta obce 
Domnívá se, že ozelenění bylo vždy součástí projektu. 
 

- Probíhá debata na toto téma 

 

p. Josef Nogol, občan obce 
Vznesl připomínku k jednání zastupitelstva, kdy na počátku jednání nebyla podána zpráva o 
chybějících zastupitelích. Tyto informace mohou mít vliv na rozhodování při komunálních 
volbách. 
 

Tomáš Dámek, starosta obce 
K tomuto sdělil, že omluveni zastupitelé jsou sl. Lucie Chovancová, která je v zahraničí a  
MUDr. Marcela Kerzlová se nedostavila z důvodu nemoci. 
 

Tomáš Dámek, starosta obce 
Dotazoval se, zda má někdo nějaký dotaz, či připomínku ? Vzhledem tomu, že tomu tak 
nebylo, nechal hlasovat o návrhu usnesení. 
 

 

Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :              12 
Proti:     0 
Zdržel se:    0 
Nehlasoval:    0          Návrh byl přijat 
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Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice    b e r e   n a   v ě d o m í  dotazy a připomínky občanů obce 

Soběšovice a členů Zastupitelstva obce Soběšovice. 

 
       usn. č. 212/16ZO/2017 

___________________________________________________________________________ 

 

13. Návrh usnesení zastupitelstva obce 
 

Zvukový záznam  2:42:00 
 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 
Vyzval členy návrhové komise, aby přečetli přijatá usnesení zastupitelstva obce.  

 

p. Ivo Dominík, zastupitel obce 
Přečetl přijatá usnesení na 16. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice. 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 
Nyní se vrátil k přečteným přijatým usnesením a dotazoval se, zda má někdo nějaké námitky, 
či připomínky k přijatým usnesením ? Členové Zastupitelstva obce Soběšovice nevznesli 
žádné připomínky, ani námitky k přijatým usnesením obce.  

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 
Vzhledem k tomu, že nikdo neměl námitky ani připomínky k přijatým usnesení a vzhledem 
k tomu, že byl vyčerpán celý program 16. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice a nejsou 
již žádné další dotazy, návrhy či připomínky, ukončil 16. zasedání Zastupitelstva obce 
Soběšovice  ve  19:50 hod.  
___________________________________________________________________________ 

Zapsala : Petra Valošková 

Ověřili správnost zápisu ověřovatelé 

16. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice: 

 

 

p. Radek Siuda, v.r.  
zastupitel obce         

 

 

p. Radek Uher, v.r.  
zastupitel obce 

 

 

Předseda návrhové komise: 

p. Ivo Dominík, v.r.  
zastupitel obce 

 

 

 

 

Petr  V o z n i c a, v.r.                Tomáš   D á m e k, v.r.       
   místostarosta obce               starosta obce 
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U S N E S E N Í 
16. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice, 

konaného dne 13.12.2017  v prostorách  

Obecního úřadu v Soběšovicích 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
___________________________________________________________________________ 

 

Č. jednací : Sob 221/2017 
 

V Soběšovicích  dne  13.12.2017 

Zpracoval :   Valošková Petra 

http://sobesovice.cz/cz
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Přehled přijatých usnesení 
16. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice, konané dne 13.12.2017 

________________________________________________________________ 
 

 

197/16ZO/2017 -  Schválení programu 16. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice 

 

198/16ZO/2017 -  Návrh zapisovatele ZO 

 

199/16ZO/2017 -  Složení návrhové komise pro přípravu usnesení ZO 

 

200/16ZO/2017 -  Ověřovatelé zápisu z 16. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice 

 

201/16ZO/2017 -  Zpráva o plnění  úkolů z minulého zasedání ZO 

 

202/16ZO/2017 -  Zpráva o činnosti Rady obce Soběšovice za období od 20.9.2017 –  
                              29.11.2017    
 

203/16ZO/2017 -  Projednání zápisů výborů kontrolního a finančního 

 

204/16ZO/2017 -  Rozpočtové opatření č. 6/2017  

 

205/16/ZO/2017-  OZV Obce Soběšovice č. 4/2017 o místním poplatku za provoz systému  

                              shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování  

                              komunálních odpadů 

 

206/16/ZO/2017 - Charita Český Těšín – Žádost o příspěvek 

 

207/16/ZO/2017 - Mikroregion Žermanické a Těrlické přehrady, dobrovolný svazek obcí 

 

208/16/ZO/2017 - Návrh poskytování měsíčních odměn neuvolněným členům  

                              Zastupitelstva 
 

209/16/ZO/2017 - Pravidla rozpočtového provizoria 

 

210/16/ZO/2017 - Termíny Rady obce Soběšovice a Zastupitelstva obce Soběšovice pro  

                              rok 2018 

 

211/16ZO/2017 - Volba přísedících u Okresního soudu ve Frýdku-Místku pro volební  

                             období  2018-2022 

 

212/16/ZO/2017 - Dotazy a připomínky občanů a zastupitelů           
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U S N E S E N Í   
16. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice, konané dne 13.12.2017 

___________________________________________________________________________ 
 

197/16ZO/2017 – Schválení programu 16. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice_____ 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 
 

s c h v a l u j e 
 

program 16. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice, konaného dne 

13.12.2017. 

___________________________________________________________________________ 

 

198/16ZO/2017 – Návrh zapisovatele ZO________________________________________ 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 
 

s c h v a l u j e 
 

zapisovatelku pro 16. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice, konaného 

dne 13.12.2017  paní Petru Valoškovou. 

___________________________________________________________________________ 
 

199/16ZO/2017 – Složení návrhové komise pro přípravu usnesení ZO________________ 
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 
 

s c h v a l u j e  

 

návrhovou komisi pro přípravu usnesení 16. zasedání Zastupitelstva obce 

Soběšovice, konaného dne 13.12.2017, a to ve složení :    
p. Ivo Dominík, Ing. Tomáš Wunsch, p. Václav Zahraj 

___________________________________________________________________________ 

 

200/16ZO/2017 – Ověřovatelé zápisu z 16. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice_____ 

 
Zastupitelstvo obce Soběšovice   
 
s c h v a l u j e   
 
ověřovatele zápisu 16. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice   
ve složení :  p. Radek Siuda, p. Radek Uher 

___________________________________________________________________________ 

 

201/16ZO/2017 – Zpráva o plnění  úkolů z minulého zasedání ZO___________________ 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

b e r e   n a   v ě d o m í  
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informativní zprávu o úkolech vyplývajících ze Zastupitelstva obce 

Soběšovice ze dne 13. 9. 2017, a to 

3. Trvající úkol „Vyhodnocení všech podaných návrhů na změnu 

Územního plánu obce Soběšovice podaných v tomto volebním období“  

4. Odkoupení pozemků parc. č. 391/8 a 391/6 v k.ú. Pitrov 

___________________________________________________________________________ 

 

202/16ZO/2017 – Zpráva o činnosti Rady obce Soběšovice za období od 20.9.2017 –  
                              29.11.2017___________________________________________________    

                        
 Zastupitelstvo obce Soběšovice 
 
 b e r e   n a   v ě d o m í  
 
 informativní zprávu o činnosti Rady obce Soběšovice v období od 
20.11.2017  – 29.11.2017 

___________________________________________________________________________ 

 

203/16ZO/2017 – Projednání zápisů výborů kontrolního a finančního________________ 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

b e r e   n a   v ě d o m í  

 

1. zápis z jednání Kontrolního výboru Zastupitelstva obce Soběšovice ze  

    dne 30.11.2017    

2. zápis z jednání Finančního výboru Zastupitelstva obce Soběšovice ze    

    dne 27.11.2017 

___________________________________________________________________________ 

 

204/16ZO/2017 – Rozpočtové opatření č. 6/2017___________________________________  

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

s c h v a l u j e  

 

rozpočtové opatření č. 6/2017 

 

v příjmech zvýšení o                 464 000,00 Kč 

ve výdajích zvýšení o                200 000,00 Kč 

ve financování snížení o         - 264 000,00 Kč 

___________________________________________________________________________ 
 

205/16/ZO/2017– OZV Obce Soběšovice č. 4/2017 o místním poplatku za provoz systému  

                              shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování  

                              komunálních odpadů__________________________________________ 
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

v y d á v á  
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Obecně závaznou vyhlášku  č. 4/2017 o místním poplatku za provoz 

systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování 

komunálních odpadů. 

___________________________________________________________________________ 

 

206/16/ZO/2017 - Charita Český Těšín – Žádost o příspěvek________________________ 
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

b e r e   n a   v ě d o m í  

 

žádost organizace Charita Český Těšín, Mírová 8, 73701 Český Těšín o 

poskytnutí dotace z  rozpočtu obce Soběšovice pro rok 2018 na provozní 

náklady terénních služeb pro seniory, nemocné a osoby s omezenou 

soběstačností ve výši 100.000,- Kč 

 

s c h v a l u j e  

 

1. dotaci na rok 2018 Charitě Český Těšín na podporu provozu terénních  

    služeb v obci Soběšovice ve výši: 70.000,- Kč. 

2. Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace mezi Obcí Soběšovice a  

    Charitou Český Těšín. 

___________________________________________________________________________ 

 

207/16/ZO/2017 - Mikroregion Žermanické a Těrlické přehrady, dobrovolný svazek obcí 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

b e r e   n a   v ě d o m í  

 

zápis z kontroly hospodaření DSO Mikroregionu Žermanické a Těrlické 

přehrady ke dni  14. 11. 2017. 

___________________________________________________________________________ 

 

208/16/ZO/2017 - Návrh poskytování měsíčních odměn neuvolněným členům  

                              zastupitelstva________________________________________________ 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

s t a n o v u j e   

 

1. v souladu se zákonem č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve  

    znění pozdějších předpisů a nařízení vlády č. 318/2017 Sb., o výši  

    odměn členů zastupitelstev územních samosprávných celků svým  

    neuvolněným členům za výkon funkce odměny za měsíc v  následujících  

    částkách: 
 

- místostarosta:                           23.483,- Kč 

- člen rady:                                    1.586,- Kč 

- předseda výboru/komise:      1.294,- Kč 
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Odměna bude poskytována ode dne 1. ledna 2018. V případě budoucích 

změn v obsazení jednotlivých funkcí bude odměna poskytována ode dne 

zvolení do příslušné funkce. 
 

2.   fyzickým osobám, které nejsou členy zastupitelstva obce za výkon  

      funkce  předsedy  výboru/komise odměnu za měsíc v celkové výši  

      1.294,- Kč. 
 

Odměna bude poskytována ode dne 1. ledna 2018. V případě budoucích 

změn v obsazení jednotlivých funkcí bude odměna poskytována ode dne 

zvolení do příslušné funkce. 
 

3. V případě souběhu výkonu více funkcí neuvolněných členů  

    zastupitelstva obce Soběšovice odměnu jako souhrn odměn za výkon  

    funkcí člena rady a předsedy výboru/komise zastupitelstva ve výši  

    jednotlivých odměn schválených zastupitelstvem obce. 

___________________________________________________________________________ 

 

209/16/ZO/2017 – Pravidla rozpočtového provizoria_______________________________ 
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice     

 

b e r e   n a   v ě d o m í    

 
pravidla rozpočtového provizoria od 1.1.2018 do doby schválení rozpočtu 
obce na rok 2018 

 

s c h v a l u j e   

 
pravidla rozpočtového provizoria od 1.1.2018 do doby schválení rozpočtu 
obce na rok 2018, a to : 
- Příjmy obce budou přijímány ve skutečné výši 
- Výdaje obce budou měsíčně čerpány ve výši 1/12 skutečného plnění  
  rozpočtu obce na rok 2017. 
- Rozpočtové příjmy a výdaje uskutečněné v době rozpočtového  
  provizoria se  stávají příjmy a výdaji rozpočtu po jeho schválení. 

___________________________________________________________________________ 

 
210/16/ZO/2017 - Termíny Rady obce Soběšovice a Zastupitelstva obce Soběšovice pro  

                              rok 2018____________________________________________________ 
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

b e r e   n a   v ě d o m í  

termíny zasedání Rady obce Soběšovice pro rok 2018, a to takto: 

10. 01. 2018   25. 04. 2018    22. 08. 2018 

24. 01. 2018   09. 05. 2018   12. 09. 2018 

07. 02. 2018   23. 05. 2018   26. 09. 2018 

21. 02. 2018    13. 06. 2018   10. 10. 2018 

14. 03. 2018   27. 06. 2018    24. 10. 2018 

                               28. 03. 2018   11. 07. 2018    

                               11. 04. 2018   08. 08. 2018    
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s c h v a l u j e   

 

termíny jednání Zastupitelstva obce Soběšovice pro rok 2018, a to takto :  

                    07. 03. 2018                     05. 09. 2018 

                    06. 06. 2018                     

___________________________________________________________________________ 

 
211/16ZO/2017 - Volba přísedících u Okresního soudu ve Frýdku-Místku pro volební  

                             období  2018-2022_____________________________________________ 
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

s c h v a l u j e  

 

pro funkci přísedícího u Okresního soudu ve Frýdku-Místku pro volební 

období 2018 – 2022 tyto občany obce Soběšovice:  

p. …………………, nar. ……………., bytem ………………. 

Mgr. ……………..., nar.  ……………, bytem ……………… 

___________________________________________________________________________ 

 

212/16/ZO/2017 - Dotazy a připomínky občanů a zastupitelů________________________           
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

b e r e   n a   v ě d o m í  
 

dotazy a připomínky občanů obce Soběšovice a členů Zastupitelstva obce 

Soběšovice. 

___________________________________________________________________________ 
 

1. Zastupitelstvo obce Soběšovice  n e p ř i j a l o    r o z h o d n u t í   ve věci plánu 
investičních akcí na rok 2018, vč. rozšíření společenské místnosti v DPS ve variantě bez 
balkonu. 

2. Zastupitelstvo obce Soběšovice  n e p ř i j a l o    r o z h o d n u t  í   ve věci prodej části 

pozemku parc. č. 310/2 v k.ú. Horní Soběšovice. 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Petr   V o z n i c a, v.r.                                      Tomáš    D á m e k, v.r. 
místostarosta obce                       starosta obce 

 


